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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr IX/2019 

wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta 

 Sesja w dniu 31 maja 2019  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:22. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

 

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z – ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Margareta 

Sadowska, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Gospodarki 

Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz oraz  Spraw 

Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, 

− radca prawny – Maciej Jabłoński,  

− zaproszeni goście: Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.), Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor 
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Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej),  

− mieszkaniec Sławna – Leszek Matulka, 

− przedstawiciele prasy.  

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołów z poprzednich sesji – z 25 kwietnia 2019r. oraz uroczystej 

z 18 maja 2019r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Sławno, 

c) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Miasta Sławno” 

d) ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy i określania zasad zwrotu 

wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu, 

e) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna dla 

cmentarza i jego strefy ochronnej, 

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia Miasta 

Sławna w rejonie ulicy Kościelnej.  

4. Wnioski radnych. 

5. Zamknięcie posiedzenia.   

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

b) przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Marzena Łużyńska złożyła wniosek o wykreślenie  

z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalania zasad sprawiania 

pogrzebu na koszt gminy i określania zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu.  

Projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych w dniu 29 maja 

2019r. i radni stwierdzili w nim braki. 

Głosowano w sprawie: wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie ustalania zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy i określania zasad 

zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

c) przyjęcie protokołów z poprzednich sesji - z 25 kwietnia 2019r. oraz uroczystej z 18 maja 

2019r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia - z 25 kwietnia 2019r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia - z sesji uroczystej  

z 18 maja 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 
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NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrał mieszkaniec Sławna – Leszek Matulka. 

Powiedział, że zabiera głos w okresie rocznic: 100-lecia odzyskania niepodległości, pierwszej 

pielgrzymki Jana Pawła II do naszej ojczyzny, pielgrzymki, która zakończyła się w 1980r. 

cudownym zjawiskiem – powstaniem Solidarności, która miała ogromny wkład w odzyskanie 

niepodległości i której zjawisko ogarnęło cały świat. Solidarności, która dokonała rewolucji 

bezkrwawej. Ludzie Solidarności napotykali na pewne niegodziwości i pogardę.  

Leszek Matulka wskazał na książkę pt. „Dzieje Sławna”, wyd. w roku 1994, praca zbiorowa 

pod red. Józefa Lindmajera; uczestniczył w niej Urząd Miejski w Sławnie, Wyższa Szkoła 

Pedagogiczna w Słupsku – Instytut Historii. Publikacja finansowana była przez Urząd Miejski 

w Sławnie. Leszek Matulka odniósł się do dwóch kwestii. Jedna z nich to podział 

administracyjny i pierwsze wolne wybory do samorządu kadencji 1994. Jest w książce 

ilustracja, wymienieni radni, ale jest też takie zjawisko jak gumkowanie pewnych faktów 

historycznych. Nie ma np. radnej pani Marioli Tyszki-Matulka, która w tamtym czasie 

osiągnęła największy wynik w wyborach. Była to jedna z czterech lekarzy pracujących  

w naszym sławieńskim szpitalu; jedna z ludzi, którzy mieli w tamtym czasie odwagę zapisać 

się do Solidarności. Poza nią byli tacy lekarze jak: Stanisław Borowski, Jacek Fiedorowicz, 

Kazimierz Frankenstein – tata obecnego Burmistrza. Była to duża odwaga zapisać się w tamtym 

czasie do Solidarności, uczestniczyć w tym ruchu społecznym. Niosło to za sobą różne 

konsekwencje. Następny taki przykład to był komitet obywatelski – jest tu też rys historyczny, 

jeśli chodzi o Solidarność (niezależny założony związek zawodowy Solidarność). W ww. 

książce są też informacje na temat Solidarności, m.in. Solidarność w „Sławodrzewie”  

– kluczowym zakładzie, jeśli chodzi o Solidarność w tamtym czasie, w latach 80-tych, dla 

Sławna. Podany jest też skład komitetu założycielskiego Solidarności w „Sławodrzewie”.  

Są tam pewne zakłamania, nieprawdy. Ostatnio tym tematem zajęła się jedna z naszych gazet 

lokalnych, za co serdecznie Leszek Matulka podziękował. Wyraził nadzieję, że pewne działania 

i stosowania nastąpią. Jeśli chodzi o tego typu rzeczy, one miały pewne konsekwencje  

w stosunku do jego żony, do niego, ale i także do innych ludzi. Książka „Dzieje Sławna” jest 

materiałem źródłowym, na bazie którego młodzi ludzie piszą prace magisterskie, dyplomowe. 

Jak to się ma do prawdy historycznej? Leszek Matulka oczekuje reakcji określonych osób, jak  

i środowisk w tym temacie. Poza tym jeszcze jedna gorzka refleksja – na jednej z sesji w latach 

90-tych Rady Miejskiej jej Przewodniczący (przedstawiciel Sojuszu Lewicy Demokratycznej) 

zarzucił Leszkowi Matulce kłamstwo, mówiąc że nie był osobą internowaną, że nie było 

obozów wojskowych. Wracając do Solidarności, dodał że pominięty jest fakt delegata na 

pierwszy krajowy zjazd Solidarności – było to bardzo ważne wydarzenie. W tej książce tego 

faktu nie ma (nie ma przedstawiciela Solidarności regionu sławieńskiego). Do dnia dzisiejszego 

Leszek Matulka nie otrzymał zadośćuczynienia. Solidarność była zapoczątkowana tym, że  

w Polsce pojawił się Jan Paweł II – niosło to za sobą wspaniałe konsekwencje, dlatego dziś 

swobodnie możemy rozmawiać.  

Na koniec swego wystąpienia Leszek Matulka wręczył Burmistrzowi płytę DVD, która 

powstała na zlecenie Europejskiego Centrum Solidarności. Osiągnięcia jej autora to m.in. film 

o śp. Janie Pawle II, o Czesławie Niemenie. Jest to własność Europejskiego Centrum 

Solidarności. Tam też osoba Leszka Matulki jest ujęta. Polecił on zainteresowanie się tym. Płyta 

jest też, według niego, świadectwem pewnej historii. Niech zostanie jako ślad dla Rady 
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Miejskiej i mieszkańców Sławna, regionu, bo płyta dotyczy Solidarności Koszalin – Słupsk  

i nie tylko, bo ogólnokrajowej również.  

 

3. Podjęcie uchwał 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poinformowała zebranych, że wszystkie wymienione w porządku sesji projekty uchwał były 

omówione na wspólnym posiedzeniu komisji stałych w dniu 29 maja 2019r. 

 

a) podjęcie uchwały nr IX/47/2019 w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 

rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

b) podjęcie uchwały nr IX/48/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Sławno 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  
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c) podjęcie uchwały nr IX/49/2019 w sprawie przyjęcia "Oceny zasobów pomocy społecznej 

za rok 2018 dla Miasta Sławno" 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2018 dla Miasta Sławno" 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy i określania 

zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu – punkt wykreślony 

 

 

e) podjęcie uchwały nr IX/50/2019 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

f) podjęcie uchwały nr IX/51/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna dla cmentarza i jego strefy ochronnej 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego miasta Sławna dla cmentarza i jego strefy ochronnej  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Paweł Kopczyński , Ewelina Stach  

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski  

 

 

g) podjęcie uchwały nr IX/52/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia Miasta Sławna w rejonie ulicy Kościelnej 

 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Śródmieścia Miasta Sławna w rejonie ulicy Kościelnej  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Paweł Kopczyński , Ewelina Stach 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 

  

4. Wnioski radnych 

Radny Marcin Podolski zgłosił wniosek mieszkańców Osiedla Dzieci Wrzesińskich odnośnie 

ul. Koszalińskiej – potrzeba utworzenia przejścia z ul. Filtrowej na ul. Koszalińską. Jest tam 

chodnik, który się kończy i następne przejście bezpieczne jest przy skrzyżowaniu ul. Kossaka 

i Koszalińskiej. Zapytał, czy byłaby możliwość utworzenia przejścia dla pieszych. Jest ono 

potrzebne, wiele osób tamtędy się porusza i jakoś muszą tę drogę pokonać. 

Burmistrz odpowiedział, że w pełni podziela uwagę radnego Marcina Podolskiego. 

Poinformował, że przeprowadzono niedawno wizję lokalną tej ulicy i wszystkich 

niebezpiecznych przejść, w której uczestniczyli także przedstawiciele Generalnej Dyrekcji 

Dróg i Autostrad oraz Policji. Burmistrz dodał, że celowo poszedł w to miejsce i pokazywał ten 
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absurd sytuacji – że z ul. Filtrowej bardzo dużo ludzi musi się skomunikować z ul. Koszalińską 

i nie ma tej możliwości, bo urywa się chodnik na terenie miejskim, a nie ma tego płynnego 

przejścia w chodnik na ulicy krajowej. To jest już przedmiotem zainteresowania. Uzgodniono, 

że w najbliższym czasie fachowcy z Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad oraz Policji zrobią 

rozeznanie, czy zrobienie kolejnego przejścia jest technicznie możliwe, bo tam też są pewne 

uwarunkowania prawne. Odległości między przejściami nie mogą być zbyt krótkie, bo na tej 

drodze mogłoby to powodować niebezpieczeństwo. Mogłaby być możliwość wybudowania 

kawałka chodnika w części drogi krajowej, która by dołączyła do ul Kossaka, aby przez  

ul. Kossaka móc się skomunikować dalej. Burmistrz powiedział, że będzie tego pilnował, 

zobaczy, co da się zrobić – nie do końca wszystko od nas zależy, ale będzie na to naciskać. 

Uważa, że jest to bardzo ważna sprawa.  

    

 

5. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła sesję w dniu 31 maja 

2019r.  

 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

  

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


